
PROTOKÓŁ NR 52 / 2004
       z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego

         w dniu 21 kwietnia  2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a) trzech członków Komisji / nie obecni: M. Mnich, J. Bejnarowicz  /
b) Grzegorz Grabowski – Wójt Gminy
c) Danuta Fiedot – pracownik Urzędu Gminy
d) Eugeniusz Dańczak – pracownik Urzędu Gminy

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia,
3. Zatwierdzenia porządku obrad,
4. Zmiany w statutach sołectw,
5. Zapoznanie się z wykonaniem budżetu za 2003r.
6. Sprawy bieżące.

Ad 1-3

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół 
z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad.

Ad. 4
Komisja proponuje następujące zmiany w statucie sołectw:

Rada Sołecka składa się od 3 – 5 osób.
Rada Sołecka odbywa posiedzenia w zależności opd potrzeb.
§ 18 W szczególnych przypadkach zebranie wiejskie zwołuje Wójt Gminy.
§ 20 W przypadku nieobecności sołtysa zebraniu przewodniczy członek rady sołeckiej lub osoba
upoważniona przez zebranie wiejskie.
§  29  pkt.  3  Odwołanie  Sołtysa  i  powołanie  nowego  w  szczególnych  przypadkach  przez
mieszkańców sołectwa z zajmowanego stanowiska nie może odbywać się częściej niż raz w roku.
§ 36 wykreślić

Ad 5.
Z uwagi na planowane wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy w sprawie wykonania

budżetu za 2003r. odstąpiono od omawiania tego tematu.

Ad 6.
W sprawach bieżących zajął głos  Wójt Gminy i przedstawił Komisji sprawę sprzedaży

budynku po Szkole Podstawowej w Dobieszewie. Jedynym nabywcą który chciał ja nabyć jest
Pan Damaszke, który oferuje 55 tys. zł.  Powstał dylemat czy dużo droższy budynek z działką
sprzedać za tyle pieniędzy. Obecnie na rynku nieruchomości jest zastój i brak jest nabywców.
Komisja  zaaprobowała  informacje  Wójta  o  ponownym  ogłoszeniu  w  prasie  sprzedaży  w/w
nieruchomości  z  aktualną  wyceną.  Dopiero  po  tym  ogłoszeniu  Wójt  podejmie  decyzję  o
sprzedaży tej nieruchomości.
Następna sprawa dotyczyła zatrudniania ludzi w ramach prac interwencyjnych. Umowy kończą
się z dniem 30.04.2004r. ponieważ Powiatowy Urząd Pracy nie posiada środków na zatrudnienie
ludzi w ramach prac interwencyjnych.



Pan Dańczak przekazał informację, że dziury w drodze powiatowej są załatane, co defaktem mija
się prawdą, ponieważ nie załatano żadnej  dziury. Taką błędna informację Pan Dańczak miał
podaną z Zarządu Dróg Powiatowych.
Na tym protokół zakończono

                                                                                                           Przewodnicząca
                                                                                               Komisji Rolnictwa, Budownictwa 
                                                                                                 i Rozwoju Gospodarczego RG
                                                                                                 
                                                                                                              Urszula Rączka


